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Protokół Nr XXXIX/09

z Sesji Rady Miejskiej w Żychlinie
w dniu 19 maja 2009r.

Sesja trwała od godziny 13:00 do 15:00.

Na ogólna liczbę radnych obecnych było 13, zgodnie z listą obecności stanowiącą
załącznik do niniejszego protokołu.

W Sesji Rady udział wzięli:
- Radni wg załączonej listy obecności;
- Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin;
- Genowefa Stasiak – Zastępca Skarbnika;
- Waldemar Bartochowski – Sekretarz Gminy Żychlin;
- Józef Czekalski – Kierownik Ref. RGO;
- Krzysztof Anyszka – Kierownik Ref. BPI;
- Marianna Sobierańska – Zastępca Kierownika Ref. OP;
- Marek Jabłoński – Dyrektor ZGK;
- Magdalena Konczarek – Dyrektor MGOKSiR;
- Małgorzata Wojtalik – Zastępca Dyrektora MGOPS;
- Iwona Śmietanka – radca prawny;
- Przedstawicieli Młodzieżowej Rady Gminy Żychlin;
- Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli wg załączonej listy obecności;
- Mieszkańcy Gminy Żychlin.

Sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady – Zofia Pilarska.

Otwierając obrady powitała Radnych, Burmistrza, Zastępcę Burmistrza,
Zastępcę Skarbnika i Sekretarza Gminy, Kierowników jednostek organizacyjnych,
Kierowników referatów Urzędu, Sołtysów i Przewodniczących Osiedli, członków
Młodzieżowej Rady Gminy Żychlin oraz pozostałe osoby przybyłe na Sesje.

Na podstawie listy obecności Przewodnicząca stwierdziła quorum Sesji,  a
więc jej prawomocność do podejmowania uchwał.

Radni otrzymali porządek Sesji. Czy są jakieś uwagi bądź inne propozycje do
proponowanego porządku obrad? Proszę o zgłaszanie.

Burmistrz -  poprosił o wprowadzenie zmiany do proponowanego porządku
obrad poprzez wprowadzenie 2 projektów uchwał.
Wyjaśnił, iż wprowadzenie dodatkowych projektów związane jest z koniecznością
uzupełnienia dokumentacji wniosku o dofinansowanie z Unii Europejskiej projektu
w Ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Łódzkiego na lata
2007 – 2013 przez Gminę Żychlin na zadanie pn. : „Budowa kanalizacji
w miejscowości Żychlin, ulica 1 – go Maja i we wsi Pasieka”.
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- w punkcie 3 podpunkcie c  projekt: w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIII/127/08
Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 10 czerwca 2008r. w sprawie przyjęcia
Planu Rozwoju Lokalnego na lata 2008 – 2015;

- w punkcie 3 podpunkcie d  projekt: w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIII/128/08
Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 10 czerwca 2008r. w sprawie przyjęcia
Wieloletniego Planu Inwestycyjnego na lata 2008 – 2015.

Poinformował, o dość krótkim terminie składania wniosku a wydłużającym się
czasie dopełnienia wszystkich formalności, poprosił o przyjęcie do porządku
proponowanych projektów uchwał.

Przewodnicząca Rady – przystąpiła do przegłosowania proponowanych
projektów w punkcie 3 podpunkcie c wprowadzić pod obrady projekt uchwały w
sprawie zmiany Uchwały Nr XXIII/127/08 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 10
czerwca 2008r. w sprawie przyjęcia Planu Rozwoju Lokalnego na lata 2008 – 2015.

· kto jest za – 10
· kto jest przeciw – 0
· kto się wstrzymał – 1

Stwierdzam, że Rada zmianę przyjęła.

Przewodnicząca Rady – przystąpiła do przegłosowania proponowanego projektu
w punkcie 3 podpunkcie d  wprowadzić pod obrady projekt uchwały w sprawie
zmiany Uchwały Nr XXIII/128/08 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 10 czerwca 2008r.
w sprawie przyjęcia Wieloletniego Planu Inwestycyjnego na lata 2008 – 2015.

· kto jest za – 10
· kto jest przeciw – 0
· kto się wstrzymał – 1

Stwierdzam, że Rada zmianę przyjęła.

Przewodnicząca Rady – przystąpiła do przegłosowania nad całością porządku
obrad wraz ze zgłoszonymi zmianami.

· kto jest za – 10
· kto jest przeciw – 0
· kto się wstrzymał – 1

Stwierdzam, że Rada porządek obrad przyjęła.
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Porządek obrad:

1. Otwarcie Sesji i przyjęcie porządku obrad.

2. Zapytania i wolne wnioski.

3.  Podjęcie uchwał w sprawach:

a) wprowadzenia zmian w budżecie gminy Żychlin na rok 2009 oraz zmiany

     Uchwały Nr XXXIII/171/08 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 30 grudnia

     2008r. w sprawie uchwalenia budżetu gminy Żychlin na rok 2009.;

b) zaciągnięcia kredytu długoterminowego na realizacje zadania

     inwestycyjnego pn.: „Modernizacja ciągów pieszych w Parku

     Miejskim im. St. Stachury ” zaplanowanego w budżecie

     Gminy Żychlin na 2009 r.;

c) zmiany Uchwały Nr XXIII/127/08 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia

10 czerwca 2008r. w sprawie przyjęcia Planu Rozwoju Lokalnego

 na lata 2008 –2015;

            d) zmiany Uchwały Nr XXIII/128/08 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia

                10 czerwca 2008r. w sprawie Wieloletniego Planu Inwestycyjnego

                na lata 2008 – 2015.

4. Sprawozdania za rok 2008 z działalności:

a) Zakładu Gospodarki Komunalnej w Żychlinie;

b) Miejsko – Gminnej Biblioteki Publicznej w Żychlinie;

c) Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Żychlinie;

d) Miejsko Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji w Żychlinie.

5. Informacja z pracy Burmistrza za okres od 14 marca 2009r. do 07 maja 2009r.

6.  Odpowiedzi na zapytania.

7. Sprawy różne.

8. Przyjęcie Protokołu Nr XXXVIII/09 z dnia 29 kwietnia 2009r.

9. Zakończenie obrad.
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Do p – tu 2. Zapytania i wolne wnioski.

Przewodnicząca Rady – poprosiła o zgłaszanie zapytań i wolnych wniosków.
Poinformowała zebranych, że zgodnie z regulaminem Rady w tym punkcie może
zabierać głos również publiczność.

p. Garboś – mieszkanka ul.  Dąbrowskiego 6, poinformowała zebranych, że
od kilku lat czeka na wymianę rynien.
Wspomniała o spotkaniach z Burmistrzem, który zapewniał o ich wymianie. Jest po
rozmowie z Dyrektorem ZGK skąd wie, że w tym roku takiej wymiany nie będzie.
Zapoznała zebranych o złym stanie budynku na wysokości 4 pietra przy rynnach –
gdzie tworzą się dziury.
Poprosiła o udzielenie odpowiedzi jak będzie wyglądało rozwiązanie tej sprawy.
Poruszyła kwestę zwrotu za  oszczędność na ogrzewaniu centralnym – zgłosiła się z
zapytaniem dlatego blok przy ul. Dąbrowskiego 6 pochłania tyle energii?
Zgłosiła problem złego stanu ścian w piwnicy, jak również stojącej tam wodzie.
Wspomniała o obietnicach pomalowania ścian na klatkach schodowych, w piwnicach
i pomieszczeniach gospodarczych tj. pralnia.
Na koniec zapytała czy w samorządzie istnieje Samorządowe Kolegium
Odwoławcze?

p. Krzysztof Graska – poprosił o przekazanie informacji o TBS. Przypomniał,
że 20 kwietnia 2009r. miało się odbyć spotkanie Burmistrza z Prezesem TBS – u;

- w jakiej wysokości na dzień dzisiejszy mamy wolne środki;
- poprosił o pisemną informacje ile w latach 2007 – 2008 w rozliczeniu

kwartalnym dostaliśmy dofinansowania z Unii Europejskiej.

p. Małgorzata Sobczak -  przedstawiła sytuację cmentarza  w Żychlinie.
Nagrobki jakie stanowią nasz zabytek kulturowy – ze względu na swój wiek, mają
powyżej 100 lat. Najczęściej zdarza się tak, że groby nie maja potomnych, którzy
mogli by je odrestaurować a znajdują się przy głównej alei cmentarza – jest ich ok. 7.
Szkoda byłoby, by znikneły stanowiącą nasza lokalną spuściznę kulturową. Są to
groby ludzi, którzy przyczynili się do rozwoju naszej małej ojczyzny, jak np. p. inż.
Okoniewski. W imie szacunku dla przeszłości zwróciła się do zebranych z wnioskiem
o zainteresowanie się ta sprawa i przeznaczenie kwoty na renowację grobów.
Możliwość dofinansowania istnieje, ponieważ w Gospodarce Komunalnej istnieje taki
paragraf jak cmentarze. Zarówno z zadaniach własnych gminy Ustawa o
Samorządzie mówi, że powinniśmy się opiekować cmentarzami.
Zadbaliśmy o renowację cmentarzów  bohaterów wojennych.
Zaproponował zbiórkę publiczną.

p. Marek Jędrzejczak – zapytał o wniosek, jaki Komisja Oświaty otrzymała od
rady parafialnej o nadanie honorowego obywatelstwa.

p. Andrzej Szymański – zapytał, co stało się powodem zamknięcia obiektu
na stadionie miejskim. Czy zamkniecie nastąpiło na wniosek instytucji kontrolującej –
jeśli tak to jaka. Czy zamkniecie stadionu dotyczy całości, czy jest jakiś obszar?

- druga sprawa jaką poruszył radny dotyczyła organizacji Święta Żychlina.
Zapytał jakie  koszty zostaną poniesione na to zadanie?;

- dlaczego radni nie mieli żadnych obowiązków związanych z tym świętem.
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Do p – tu 3. Podjęcie uchwał w sprawach:

a) wprowadzenia zmian w budżecie gminy Żychlin na rok 2009
     oraz  zmiany Uchwały Nr XXXIII/171/08 Rady Miejskiej w Żychlinie
      z dnia 30 grudnia  2008r. w sprawie uchwalenia budżetu gminy
      Żychlin na rok 2009.;

Przewodnicząca Rady – odczytała projekt uchwały.

Poprosiła Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii do powyższego projektu

uchwały:

p. Jadwiga Melcher – Komisja Budżetu 3 głosami za pozytywnie przyjęła projekt

uchwały;

p. Jacek Laska – komisja Rolna 4 głosami za pozytywnie przyjęła projekt uchwały;

p. Roman Ostasz – Komisji Rewizyjna 2 glosami za przy 1 przeciw i 1

wstrzymującym się pozytywnie przyjęła projekt uchwały;

p. Elżbieta Tarnowska – Komisja Oświaty 2 głosami za przy 1 przeciw pozytywnie

przyjęła projekt uchwały.

Przewodnicząca Rady – czy są jakieś uwagi do powyższego projektu

uchwały? Radni nie zgłosili żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady – przystąpiła do przegłosowania projektu uchwały.

· kto jest za – 11

· kto jest przeciw – 1

· kto się wstrzymał – 1

Stwierdzam, że Rada uchwałę podjęła.

Nr Uchwały XXXIX/198/09.
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Do p – tu 3. Podjęcie uchwał w sprawach:

b) zaciągnięcia kredytu długoterminowego na realizacje zadania
     inwestycyjnego pn.: „Modernizacja ciągów pieszych w Parku
     Miejskim im. St. Stachury ” zaplanowanego w budżecie
     Gminy Żychlin na 2009 r.;

Przewodnicząca Rady – odczytała projekt uchwały.
Poprosiła Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii do powyższego projektu
uchwały:

p. Jadwiga Melcher – Komisja Budżetu 2 głosami za przy 1 wstrzymującym się

pozytywnie przyjęła projekt uchwały;

p. Jacek Laska – komisja Rolna 3 głosami za pozytywnie przyjęła projekt uchwały;

p. Roman Ostasz – Komisji Rewizyjna 3 glosami za pozytywnie przyjęła projekt

uchwały;

p. Elżbieta Tarnowska – Komisja Oświaty 1 głosami za przy 2 przeciw negatywnie

przyjęła projekt uchwały.

Przewodnicząca Rady – czy są jakieś uwagi do powyższego projektu

uchwały?

p. Krzysztof Graska – poprosił o przedstawienie kwoty wolnych środków.

Poinformował o zastrzeżeniach do sfinansowania przedstawionej uchwały – czy nie

można tego zrealizować z wolnych środków.

Burmistrz – udzielił odpowiedzi na zapytanie, iż zawsze może spotkać Gminę

taka sytuacja iż nie będziemy mogli uzyskać płynności. Wówczas czas jaki będzie

nam potrzebny na uzyskanie kredytu się wydłuża – okres nawet do 1,5 miesiąca.

Poinformował radnych o chęci zachowania płynności – czyli zostawienia określone

środków na sytuacje kryzysowe, które mogą zabezpieczyć dalsze działanie gminy.

Przypomniał o brakach budżetowych w pewnych działach, w których w przyszłości

może okazać się konieczność uzupełnienia z wolnych środków wydatków sztywnych.

Takie rozwiązanie zaproponowane jest dla bezpieczeństwa gminy.

Zabezpieczone mamy środki na poziomie 350 000 zł, z czego należy pamiętać o:

- rachunkach za energię elektryczną;
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- za ciepło i inne.

Zdaniem Burmistrza kwota jest zbyt niska, by można było uruchomić ją na realizację

tego zadania.

p. Marek Jędrzejczak – na koniec roku posiadaliśmy środki w wysokości ok.

2 130 000 zł, z czego do budżetu zostało wprowadzone ok. 1 700 000 zł. Resztę

kwoty stanowią wolne środki. A dodatkowo posiadamy 150 000 zł na depozycie.

Zdaniem radnego kwota na realizacje tego zadania jest tak drobna, przy środkach

jakimi gmina dysponuje, że nie jest opłacalne zaciąganie kredytu.

Burmistrz – przedstawił radnym, iż nie można zarządowi zarzucić tylko

polityki kredytowej. Został pokryty deficyt budżetowy w kwocie ok. 1 530 000 zł.

Środki jakie gmina posiada, zabezpieczają jej funkcjonowanie.

p. Andrzej Szymański – przedstawił swoje stanowisko co do zaistniałej

dyskusji, stwierdzając, że zaciąganie kredytu w wysokości 65 000 zł jest wstydem.

Poprosił o wyjaśnienie zebranym, ze wszystkie inwestycje jakie są robione na terenie

Gminy są z kredytu.

Według radnego należy spojrzeć w sposób ekonomiczny na zaciąganie kredytu. Są

inne potrzeby, np. kanalizacja.

Oznajmił, że jest przeciwny za takim projektem uchwały.

p. Krzysztof Stefaniak – oświadczył, że będzie głosował za podjęciem tego

projektu uchwały. Cały świat inwestuje, rozbudowuje i rozpoczyna swoją działalność

zaciągając kredyt. Uważa, że to co proponuje Burmistrz jest racjonalne i rozsądne,

ponieważ pozwoli kompleksowo pewien odcinek naszego życia uporządkować.

Podzielił się również swoim spostrzeżeniem, że młody Burmistrz, który pełni swoją

pierwsza kadencję, rozpoczynając jakąś inwestycję, doprowadza do jej zakończenia.

Przykładem jest Zespół Szkolno – Przedszkolny w Żychlinie.

Radny poprosił o umieszczenie w protokole , że będzie głosował za podjęcie projektu

uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu.

Przewodnicząca Rady – przystąpiła do przegłosowania projektu uchwały.



8

· kto jest za – 9

· kto jest przeciw – 2

· kto się wstrzymał – 2

Stwierdzam, że Rada uchwałę podjęła.

Nr Uchwały XXXIX/199/09.

Do p – tu 3. Podjęcie uchwał w sprawach:

c) zmiany Uchwały Nr XXIII/127/08 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia
10 czerwca 2008r. w sprawie przyjęcia Planu Rozwoju Lokalnego
 na lata 2008 –2015;

Przewodnicząca Rady – odczytała projekt uchwały.
Z uwagi na to, iż projekt uchwał został wprowadzony na dzisiejszym posiedzeniu
poprosiła radnych o dyskusję radnych nad projektem uchwały.

Burmistrz – oba dokumenty zmieniane były przy poprzednim unijnym
wniosku. Wniosek przeszedł ocenę formalna i merytoryczna na dofinansowanie.
Środki będą nam przyznane na zasadzie kiedy zostaną uruchomione kolejne środki
na dofinansowania.
Poinformował radnych, że wniosek składany jest po raz kolejny ze względu na
uzyskanie statutu Łódzkiej Strefy Ekonomicznej Podstrefy Żychlin. Powoduje to, iż
mam lepsze warunki i większe szanse na wyższe miejsce na liście

Przewodnicząca Rady – czy są jakieś uwagi do powyższego projektu

uchwały? Radni nie zgłosili żadnych pytań.

· kto jest za – 13

· kto jest przeciw – 0

· kto się wstrzymał – 0

Stwierdzam, że Rada uchwałę podjęła.

Nr Uchwały XXXIX/200/09.
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Do p – tu 3. Podjęcie uchwał w sprawach:

d) zmiany Uchwały Nr XXIII/128/08 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia
                10 czerwca 2008r. w sprawie Wieloletniego Planu Inwestycyjnego
                na lata 2008 – 2015.

Przewodnicząca Rady – odczytała projekt uchwały.

Z uwagi na to, iż projekt uchwał został wprowadzony na dzisiejszym posiedzeniu
poprosiła radnych o dyskusję radnych nad projektem uchwały.

p. Marek Jędrzejczak – ścieżka ekologiczna „Przysowa” zostało

zlikwidowane, dochody własne 6 000 zł, środki pochodzące z Unii 34 000 zł

Rozbudowa miejskiego systemu sieci cieplnej ok. 300 000 zł na 2009r. a teraz jest

suma 150 000 zł. Zapytał, czy są jeszcze jakieś inne zmiany jakie są nieścisłe z

uchwałą budżetową.

             Burmistrz – wyjaśnił, iż spowodowane jest to złożeniem wniosku unijnego.

Dokonaliśmy zmiany, jaka jest wymagana między Wieloletnim Planem

Inwestycyjnym a wnioskiem. W tym zakresie dotyczy to kanalizacji sanitarnej.

Poinformował, że z końcem roku, kiedy będzie porządkowany Wieloletni Plan

Inwestycyjny pełne informacje będą dostarczone do radnych na 10 dni przed kolejną

Sesją.

             Przewodnicząca Rady – czy są jakieś uwagi do powyższego projektu

uchwały? Radni nie zgłosili żadnych pytań.

· kto jest za – 10

· kto jest przeciw – 0

· kto się wstrzymał – 1

Stwierdzam, że Rada uchwałę podjęła.

Nr Uchwały XXXIX/201/09.

Przewodnicząca Rady – ogłosiła 10 minut przerwy.

po przerwie
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Do p – tu 4. Sprawozdania za rok 2008 z działalności:

a) Zakładu Gospodarki Komunalnej w Żychlinie;

Przewodnicząca Rady – poprosiła Przewodniczących Komisji o

przedstawienie opinii do sprawozdania z działalności Zakładu Gospodarki

Komunalnej w Żychlinie:

p. Jadwiga Melcher – Komisja Budżetu 3 głosami za pozytywnie przyjęła

sprawozdanie ZGK;

p. Jacek Laska – komisja Rolna 4 głosami za pozytywnie przyjęła sprawozdanie

ZGK;

p. Roman Ostasz – Komisji Rewizyjna 3 glosami za  pozytywnie przyjęła

sprawozdanie ZGK;

p. Elżbieta Tarnowska – Komisja Oświaty pozytywnie przyjęła sprawozdanie ZGK.

Przewodnicząca Rady - czy są jakieś uwagi do powyższego sprawozdania

Zakładu Gospodarki Komunalnej? Radni nie zgłosili żadnych pytań.

· kto jest za – 13

· kto jest przeciw – 0

· kto się wstrzymał – 0

Stwierdza, że Rada przyjęła sprawozdanie.
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Do p – tu 4. Sprawozdania za rok 2008 z działalności:

b) Miejsko – Gminnej Biblioteki Publicznej w Żychlinie;

Przewodnicząca Rady – poprosiła Przewodniczących Komisji o

przedstawienie opinii do sprawozdania z działalności Zakładu Gospodarki

Komunalnej w Żychlinie:

p. Jadwiga Melcher – Komisja Budżetu 3 głosami za pozytywnie przyjęła

sprawozdanie MGBP;

p. Jacek Laska – komisja Rolna 4 głosami za pozytywnie przyjęła sprawozdanie

MGBP;

p. Roman Ostasz – Komisji Rewizyjna 4 glosami za  pozytywnie przyjęła

sprawozdanie MGBP;

p. Elżbieta Tarnowska – Komisja Oświaty pozytywnie przyjęła sprawozdanie

MGBP.

Przewodnicząca Rady - czy są jakieś uwagi do powyższego sprawozdania

Miejsko – Gminnej Biblioteki Publicznej ? Radni nie zgłosili żadnych pytań.

· kto jest za – 13

· kto jest przeciw – 0

· kto się wstrzymał – 0

Stwierdza, że Rada przyjęła sprawozdanie.
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Do p – tu 4. Sprawozdania za rok 2008 z działalności:

c) Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Żychlinie;

Przewodnicząca Rady – poprosiła Przewodniczących Komisji o

przedstawienie opinii do sprawozdania z działalności Miejsko – Gminnego Ośrodka

Pomocy Społecznej w Żychlinie:

p. Jadwiga Melcher – Komisja Budżetu 3 głosami za pozytywnie przyjęła

sprawozdanie MGOPS;

p. Jacek Laska – komisja Rolna 4 głosami za pozytywnie przyjęła sprawozdanie

MGOPS;

p. Roman Ostasz – Komisji Rewizyjna 3 glosami za  pozytywnie przyjęła

sprawozdanie MGOPS;

p. Elżbieta Tarnowska – Komisja Oświaty pozytywnie przyjęła sprawozdanie

MGOPS.

Przewodnicząca Rady - czy są jakieś uwagi do powyższego sprawozdania

Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej? Radni nie zgłosili żadnych pytań.

· kto jest za – 12

· kto jest przeciw – 0

· kto się wstrzymał – 0

Stwierdza, że Rada przyjęła sprawozdanie.
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Do p – tu 4. Sprawozdania za rok 2008 z działalności:

d) Miejsko – Gminnego Ośrodka Kultury Sportu i Rekreacji w Żychlinie;

Przewodnicząca Rady – poprosiła Przewodniczących Komisji o

przedstawienie opinii do sprawozdania z działalności Miejsko – Gminnego Ośrodka

Kultury Sportu i Rekreacji w Żychlinie:

p. Jadwiga Melcher – Komisja Budżetu 3 głosami za pozytywnie przyjęła

sprawozdanie MGOKSiR;

p. Jacek Laska – komisja Rolna 4 głosami za pozytywnie przyjęła sprawozdanie

MGOKSiR;

p. Roman Ostasz – Komisji Rewizyjna 3 glosami za  pozytywnie przyjęła

sprawozdanie MGOKSiR;

p. Elżbieta Tarnowska – Komisja Oświaty pozytywnie przyjęła sprawozdanie

MGOKSiR.

Przewodnicząca Rady - czy są jakieś uwagi do powyższego sprawozdania

Miejsko – Gminnego Ośrodka Kultury Sportu i Rekreacji? Radni nie zgłosili żadnych

pytań.

· kto jest za – 11

· kto jest przeciw – 0

· kto się wstrzymał – 1

Stwierdza, że Rada przyjęła sprawozdanie.
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Do p – tu 5. Informacja z pracy Burmistrza za okres od 14 marca do 7 maja 2009r.

Przewodnicząca Rady – zapytała, czy są uwagi do przedłożonej informacji z
pracy Burmistrza za okres od 14 marca do 7 maja 2009r.?
Radni nie zgłosili uwag.

Stwierdzam, że Rada przyjęła informację do wiadomości.

Do p – tu 6. Odpowiedzi na zapytania.

Przewodnicząca Rady - poprosiła Burmistrza – pana Grzegorza Ambroziaka
– o udzielenie odpowiedzi na zapytania.

Burmistrz – poinformował, że odpowiedź na zapytanie p. Garboś, zostanie
udzielona w formie pisemnej przez Zakład Gospodarki Komunalnej w Żychlinie. A
jeśli chodzi o zapytanie o to, czy istnieje Samorządowe Kolegium odwoławcze,
oczywiście, że tak.

Odpowiedź do wypowiedzi p. Krzysztofa Graski – odbyło się spotkanie z
prezesem TBS – u. Na dzień dzisiejszy uzyskał informacje, iż inwestycja jest
niezagrożona. Poinformował, że na przełomie maja – czerwca odbędzie się Walne
Zgromadzenie, gdzie zostanie zawarty akt notarialny.
TBS wystąpił do zarządu z pismem o przygotowanie odpowiednich dokumentów,
jakie związane są z własnością działki.
Informacja o pozyskanych środkach, otrzyma radny w formie pisemnej jak prosił.

Odpowiedź p. Małgorzaty Sobczak w sprawie renowacji nagrobków –
Burmistrz jest już po jednym spotkaniu z wykonawcą takich zabytków, od którego
otrzymamy kosztorys, dzięki któreśmy będziemy mogli zapoznać  się jaka pula
środków jest potrzebna na taka inwestycję.

Odpowiedź p. Marka Jędrzejczak – sprawa honorowego obywatelstwa.
Burmistrz przypomniał, że prosił Przewodniczącą, by dała więcej czasu, do
zakończenia święta Żychlina, na profesjonalne przygotowanie nadania honorowego
obywatelstwa, z uwagi na zobligowanie go do przygotowania całej procedury. Uchwał
jest dokumentem czysto formalnym, natomiast oprawa powinna być godna i
dokładnie przemyślana.

p. Magdalena Konczarek – udzieliła odpowiedzi na zapytanie p. Andrzeja
Szymańskiego. Data święta Żychlina została ustalona w lutym przez Burmistrza,
wydział promocji gminy i Ośrodek Kultury. Poinformowała, że na etapie
przygotowawczym nie pomyślała, by konsultować decyzje  z radnymi. Poinformował,
że nie wyobraża sobie dyskusji na temat programu, czy choćby stoisk jakie będą tam
wystawiane ponieważ są osoby za to odpowiedzialne, które zajmują się tymi
sprawami na co dzień.
Koszt takiej imprezy, jaka jest zorganizowana zgodnie z procedurą imprezy masowej,
wynosi ok. 70 000 zł, z czego 20 –30 000 zł będą to środki jakie spłyną od firm,
sponsorów.
Sprawa stadionu – stadion miejski nie jest zamknięty. Zamknięty został budynek na
stadionie do odwołania ze względu na bezpieczeństwo i życie ludzi, którzy tam
przebywają.
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Firma, która kończy kontrole instalacji elektrycznej w Domu Kultury, po wykonaniu
pracy przejdzie do budynku mieszczącym się na stadionie, by przeprowadzić
inspekcje.

Do p – tu 7. Sprawy różne.

Przewodnicząca Rady – otrzymał pismo z Regionalnej Izby Obrachunkowej
w Łodzi. W załączeniu orzeczenie składu komisji RIO w Łodzi z dnia 7 maja 2009r. w
sprawie opinii o możliwości stały kredytu długoterminowego.

UCHWAŁA Nr III/136/2009

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi z dnia 7 maja
2009 roku w sprawie opinii o możliwości spłaty kredytu
długoterminowego przewidzianego do zaciągnięcia przez Gminę Żychlin.

Działając na podstawie art. 13 pktl ustawy z dnia 7 października 1992 roku o
regionalnych izbach obrachunkowych (tekst jednolity z 200Ir. Dz. U. Nr 55,
póz. 577 z późn. zm.) oraz art.83 ust.2 ustawy z dnia 30 czerwca 2005 roku o
finansach publicznych (Dz. U. Nr 249, póz. 2104 z późn. zm.) Skład Orzekający
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi:
1. Agnieszka Kamyczek-Maszewska - przewodnicząca
2. Józefa Lucyna Michejda - członek
3. Bogusław Wenus - członek

w związku z wnioskiem Burmistrza Gminy Żychlin o wydanie opinii o
możliwości spłaty kredytu

uchwala, co następuje:

Wydać pozytywną opinię, co do możliwości zaciągnięcia i spłaty kredytu
długoterminowego w wysokości 820.000 zł, planowanego do zaciągnięcia
przez Gminę Żychlin w 2009 roku z przeznaczeniem na sfinansowanie
planowanego deficytu budżetowego.

Uzasadnienie

Po zapoznaniu się z wnioskiem Burmistrza Gminy Żychlin w sprawie
wydania opinii o możliwości spłaty kredytu przewidzianego do zaciągnięcia w
2009 roku, Skład Orzekający wydał opinię przedstawioną w sentencji uchwały.
Z posiadanych materiałów wynika, że kredyt w kwocie 820.000 zł Rada
Miejska planuje zaciągnąć zgodnie z treścią art.82 ust. l pkt2 ustawy o
finansach publicznych, tj. na sfinansowanie planowanego deficytu budżetowego,
zgodnie z postanowieniami budżetu jednostki uchwalonego Uchwałą Nr
XXXIII/171/08 z dnia 30 grudnia 2008 roku w sprawie uchwalenia budżetu
Gminy Żychlin na 2009 rok, zmienionego uchwałą Nr XXXVI/ 189/09 z dnia 30
marca 2009 roku.
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Planowany do zaciągnięcia kredyt mieści się w ustalonym zgodnie z art. 184
ust. l pkt9 ustawy o finansach publicznych w §5 Uchwały Nr XXXVI/189/09
Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 30 marca 2009 roku w sprawie zmian w
budżecie -limicie zobowiązań z tytułu kredytów i pożyczek zaciąganych na
sfinansowanie planowanego deficytu budżetu w wysokości 5.719.753 zł.
Przedmiotowy kredyt planuje się zaciągnąć na pokrycie wydatków ujętych w
budżecie Gminy i związanych z realizacją dwóch zadań inwestycyjnych:
„Zagospodarowanie terenu wokół budynku Urzędu Gminy oraz Centrum Obsługi
Mieszkańców" i „Termomodernizacja budynku Zespołu Szkolno-Przedszkolnego
w Żychlinie".
Spłata kredytu przewidziana jest w latach 2010-2012.
W sprawie zaciągnięcia powyższego kredytu Rada Miejska wyraziła swoją wolę
podejmując w dniu 7 kwietnia 2009 roku Uchwały Nr XXXVII/193/09 i
XXXVII/194/09 w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na
realizację wyżej wskazanych zadań inwestycyjnych.

Wydając opinię, Skład Orzekający wziął pod uwagę zapisy zawarte w
uchwale budżetowej na rok 2009, pozytywną opinię o wykonaniu budżetu za
2008 rok oraz stopień zadłużenia Gminy.
Spłata rat kredytów i pożyczek przypadających na 2009 rok oraz odsetek od tych
kredytów i pożyczek wyniesie 1.112.000 zł, co stanowić będzie 4,34 %
planowanych dochodów jednostki i nie będzie w sprzeczności z przepisem
zawartym w art. 169 ust. l ustawy o finansach publicznych, tj. nie przekroczy
15 % planowanych dochodów Gminy. Poddając analizie prognozę długu
jednostki uwzględniającą planowane do zaciągnięcia w 2009 roku kredyty i
pożyczki można uznać, iż łączne spłaty rat kredytów i pożyczek w latach 2009-
2016 nie przekroczą tego wskaźnika.
Łączna kwota przewidywanego długu na dzień 31 grudnia 2009 roku
wynosić będzie 5.934.000 zł, co stanowić będzie 23,19 % planowanych
dochodów jednostki. Taki poziom zadłużenia Gminy nie stanowi naruszenia
przepisu art. 170 ww. ustawy.

Od opinii wyrażonej w uchwale na podstawie art.20 ustawy o
regionalnych izbach obrachunkowych służy Burmistrzowi Gminy Żychlin
odwołanie do pełnego składu Kolegium Izby.

● Wniosek Miejsko – Gminnej Biblioteki Publicznej w Żychlinie w sprawie
zwiększenia dotacji na 2009r. o 4 200 zł na pokrycie kosztów zakupu energii
elektrycznej wykorzystanej do oświetlenia i monitoring parku miejskiego.
Uzasadnienie: Miejsko – Gminna Biblioteka Publiczna w Żychlinie nie ma
zabezpieczonych w budżecie na 2009r. środków na pokrycie kosztów w/w. Płatność
za energię elektryczną pobrana w celu oświetlenia i monitorowania parku miejskiego
nie jest zadaniem własnym MGBP. Wymieniona kwota została wyliczona na postawie
szacunkowego poboru mocy zainstalowanych urządzeń poprzez stymulację z
uwzględnieniem zmian czasu oświetlenie parku miejskiego ze względu na pory roku.

● Zostały udzielone odpowiedzi panu J. Staszewskiemu z Sesji z 30 marca
2009; p. J. Kowalski na wniosek z dnia 29 kwietnia 2009r. oraz p. B. Głuszcz również
z dnia 29 kwietnia 2009r.

● Na posiedzeniach komisji radni otrzymali od Burmistrza Logo promocyjne
Żychlina, z którym mieli się państwo zapoznać.
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Burmistrz – poprosił o opinie radnych do przedstawionego logo oraz zawarcie
jej w protokole.
Przypomniał radnym, że na komisjach przedstawił, kto opracowywał badania, jaka
była koncepcja związana z wizerunkiem.
Osoba zajmująca się projektem prosiła o wyłączenie samorządowców z badań  w
początkowych cyklach do  opinii – by nie narzucać pewnych już istniejących idei.
Chciał uzyskać poglądy na ten temat z zewnątrz.
Opinia radnych posłuży do dalszej pracy nad promocyjnym wizerunkiem miasta.

p. Andrzej Szymański – pytanie do Burmistrza: jakie plany wiąże
z zakupionym przez siebie basenu na ten letni rok.

Burmistrz – zakupiony basen będzie wykorzystywany do zabaw dla dzieci na
pikniku letnim.

Burmistrz – poprosił o opinie do logo. Wyjaśnił, że herb ma zupełnie inne
zastosowanie niż logo promocyjne miasta.
Logo jest to połączenie dwóch elementów: tekstu i obrazu. Odzwierciedla w
przyszłości wizerunek Żychlina. Miasto ma być energiczne, z pulsem. Nawiązanie do
herbu w postaci czerwonych kulek.
Wspomniał o większych miastach, metropoliach, które posługują się logo
promocyjnym miasta, natomiast herb – chociażby Warszawy wykorzystywany jest do
innych celów.
Wspomniał również o tym, iż logo promocyjne można porównać do centrum
usługowe, które ma świadczyć o potencjale naszego miasta. Należałoby traktować
gminę jako produkt.

p. Elżbieta Tarnowska – zgadza się z punktem a, jaki ma najwięcej
pozytywnych cech.

Burmistrz – logo stanie się atrybutem gminy, który będzie wykorzystywany
zgodnie z regulaminem. Zgłaszają się już przedsiębiorcy, którzy chcą korzystać z
naszego logo.
Firma, zajmująca się projektem, przygotowała 3 warianty. 2 zostały odrzucone.
Pozostał ten, jaki odzwierciedla strategię naszego miasta – elementy marketingowe.
Poinformował, iż radni podejmą decyzje Uchwałą Rady. Logo stanie się prawem
miejscowym.
Z uwagi na konieczność wystąpienia do Komisji Heraldycznej o opinię, poprosił o
przedstawienie opinii, z którym wariantem zgadzają się radni.

p. Bogdan Głuszcz – zapytał czym się kierował autor tego logo,
przedstawiając nasz herb za pomocą czerwonych kuleczek?

Burmistrz – z logotypem związana jest kwestia pewnej świeżości. W logo
określa się pewną ilość wizualnych elementów. Naszym charakterystycznym
elementem jest baszta z 3 wieżami. Okrągły kształt pozytywnie się kojarzy.

p. Krzysztof Stefaniak – poinformował, iż warto jest podjąć decyzje dziś, ze
względu na to, że logo jest przygotowane profesjonalnie. Sukcesem jest, że każdy
odbiera pozytywnie zaproponowany wariant a.
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p. Jadwiga Melcher – zabrała głos odnośnie wariantu a logo, który
skonsultowała z synem (studentem grafiki komputerowej). Uważa, że logo świetnie
odzwierciedla miasto Żychlin, które zaczyna się rozwijać.

p. Bogdan Głuszcz – zadał pytanie w kwestii pisma.

p. Elżbieta Tarnowska – odczytała opinię badań wersji graficznej logo i hasła
reklamowego Żychlina:
wersja a – rozchwiane, nie wiemy czego chcemy, nowoczesne, wpadające w oko, na
czasie, przyjazne, dynamiczne, postęp, zachęca do działania, pozytywne emocje;
wersja b – eleganckie i dynamiczne, zdyscyplinowane, wyraźne, porządek, żadnych
emocji, zbyt poważne;
wersja c – z innowacją, mało użyteczne, bez wyrazu, nic z niego nie wynika,
sztuczne, spokój, miasto emerytów i rencistów, brak związku z tekstem.

Przewodnicząca Rady – przystąpiła do przegłosowania, by została
przygotowana Uchwała z wersją a.

Za – 9

Przewodnicząca Rady – poinformowała, że zostaną rozdane radnym
zaproszenia na Święto Żychlina.

p. Krzysztof Graska – poprosił o wyjaśnienie kwestii wolnych środków 350
000 zł.  W dniu 30 marca została podjęta uchwał o wprowadzenie zmian  budżecie
gminy. Wyjaśnienie wydatkowania wolnych środków od 1 stycznia do dziś.

Do p – tu 8. Przyjęcie protokołu Nr XXXVIII/09 z dnia 29 kwietnia 2009r.

Przewodnicząca Rady – zapytała, czy są uwagi do przedłożonego protokołu?
Radni nie zgłosili uwag.

Przewodnicząca Rady – przystąpiła do przegłosowania.

· kto jest za – 8
· kto jest przeciw – 0
· kto się wstrzymał – 0

Stwierdzam, ze Rada przyjęła protokół.



19

Do p – tu 9. Zakończenie obrad.

Przewodnicząca Rady – na tym zakończyła obrady dzisiejszej Sesji, podziękowała
za przybycie. Zamknęła obrady XXXIX Sesji Rady Miejskiej w Żychlinie.

                                                                             Przewodniczą Rady Miejskiej
                                                                                         /-/Zofia Pilarska

Protokółował:

Martyna Tołczyk


